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2 STYRETS BERETNING FOR 2022

Året 2022 har vært et deilig, mer eller mindre covid-fritt, år for GAKK. Medlemsmassen øker stadig og

det har vært mye aktivitet både inne og ute. Birkenlund og Sør Amfi har kunnet holde åpent som

normalt og aktiviteten har vært stor. For styret har det meste dreid seg om drift, i tillegg til noen

prioriterte områder: HMS-system, barne- og ungdomstilbud, utbedring av matte i Birkenlundhallen,

kompetanseheving i klubben og arrangement.

Det er mange små og store oppgaver som faller på få styremedlemmene, og behovet er alltid stort for

flere personer utenfor styret i diverse ansvarsoppgaver.

Arrangement og aktiviteter. Barneklatring og kurs er fortsatt veldig populært, og ungdomsklatringa

har endelig kommet ordentlig i gang. Det er et sentralt mandat for klubben å kunne ha et tilbud til de

som ønsker å drive med klatring som sport, og det har derfor vært en viktig prioritet i 2022.

Etterspørselen er fortsatt storm så vi vil fortsette å satse på dette i 2023, og gjerne utvide tilbudet om

vi kan. Både lavterskeltilbudet og satsingstilbudet for de som ønsker å konkurrere.

Både Sørlandscupen og Syden DWS var suksesser igjen i 2022! Vi kommer til å fortsette

sammarbeidet og utviklinga av de regionale konkurransetilbudet i 2023, og håper å få til også

klubbmesterskap i 2023.

I tillegg har vi fått en betydelig kompetanseheving i klubben med kursing av ny Instruktør Sport 1,

Kurslærer Klatreinstruktør Inne, Trener 1 og flere nye Klatreinstruktør Inne. Det er også satt opp kurs

for Rutesetter 1 (i 2023).

Anlegg og drift. Ellers har vi fått gjennomført omskruing av veggene som normalt og endelig fått

installert ny matte i Birkenlundhallen. Det ble en dyr investering for klubben, som sammen med økte

utgifter på andre områder, har ført til et betydelig underskudd i 2022. Men det var en ventet, og høyst

nødvendig prioritering.

HMS og sikkerhet. Klubben har langt på veg fått på plass et HMS-system i 2022. Dette er noe vi er

pålagt og et viktig tiltak for sikkerheten rundt klubbens aktiviteter og drift. Ryggraden i dette systemet

er en rekke risikoanalyse- og tiltaksplaner for ulike aktiviteter, samt årlig serviceplan for anleggene

våres.

I tillegg har styret vedtatt å anskaffe styreansvarsforsikring og øvrige forsikringer som klubben skal

eller bør ha, men ikke har hatt.

Økonomi. Økonomisk var det er år preget at store innkjøp og økte utgifter. Matta til Birkenlundhallen

var en dyr investering, og økte utgifter til honorarer, halleie, kurs, m.m. medførte et relativt stort

underskudd. Det var forventet, og gjenspeiler ikke klubbøkonomien generelt. Men også i fremtiden vil

vi kunne forvente økte utgifter, og må enten omprioritere litt, eller akseptere noe mindre overskudd.

Leder,

Espen Sommer Værland

3 ØKONOMI FOR 2022

I år viser regnskapet at GAKK har gått med et underskudd på kr -210.619.



Samlede kostnader er kr 728.716. Kjøp av utstyr er den største posten, kr 343.568, hvorav kr 218.000

er gått med til nedfallsmatte («tjukkas») i Birkenlundhallen.

Inntekter på kr 518.096 består blant annet av kontingent kr 288.182, kurs kr 102.723, samt tilskudd

fra Olympiatoppen/Lokale aktivitetsmidler og MVA-kompensasjon, kr 80.858.

DWS i juli var et svært vellykket arrangement.  Sparebankstiftelsen bevilget kr 31.500 (dette beløpet

er bokfør i januar 2023).  Det ble skaffet kr 18.000 i sponsormidler.  Kostnaden for arrangementet

totalt var på kr 59.000 et underskudd på kr 9.500.

Anbefaler at styret vurderer en økning av medlemskontingenten som vil gjelde fra 2024.

Kontingenten har vært uendret i flere år.

Saldo på konto er kr 272.681 per 31/12 2022.

GAKK hadde 430 betalende medlemmer i 2022.

Revidert regnskap er vedlagt sakspapirene.

Økonomiansvarlig,

Astrid Zahl Kristensen

4 BIRKENLUNDHALLEN, ARENDAL 2022

Buldreveggen i Birkenlundhallen holdt åpen med faste åpningstider fra januar til april og fra oktober

til desember 2022. Utenom det har det vært sporadisk åpent, annonsert på facebooksiden.

Det er en gruppe av engasjerte frivillige som har holdt vakt tirsdager og torsdager i innesesongen, i

tillegg har det vært regelmessig aktivitet på lørdagene, spesielt av foreldre som kunne tilby

barnebuldring.

Det ble satt nye problemer i januar og september av profesjonelle rutesettere og frivillige i klubben.

Når hallen er åpnet så er det jevnt gode besøkstall på 15-20 personer, stort sett av medlemmer i alle

aldersklasser.

Slitasje på mattene og plassering av veggen i en kommunal hall som benyttes av ulike grupper er en

stor utfordring. Nye matter ble bestilt i 2022.

Hallen har 4 crashpadder til utleie for medlemmer.

Det har vært få ulykker generelt og ingen alvorlige i 2022. De fleste ulykker er mindre til moderate

akutte eller belastningsskader relatert til buldring.

Et stort takk til alle som kunne holde vakt og hjelpe med dugnadsarbeid i Birkenlundhallen i 2022!

Hallansvarlig Birkenlund,

Nils Julian Krämer



5 SØR AMFI, GRIMSTAD 2022

Klatreveggen på Sør Amfi Grimstad har ikke hatt klatrevakt på våren, men startet opp med vakt på

høsten. Da holdt vi åpent hver tirsdag. Medlemmer med nøkkel har kunnet åpne hallen hele året,

med annonsering og påmelding på Excel-arket.

Det har vært ca. 2 600 besøk i hallen, noe som er en liten nedgang fra året før.

Året ble avsluttet med at alle tak ble tatt ned og vasket, og nye ruter ble skrudd opp i hele hallen.

Hallansvarlig Grimstad,

Eivin J. Arnebø

6 KURS & OPPLÆRING 2022

I 2022 har vi holdt topptaukurs hver første onsdag i måneden, og brattkortkurs med to-tre måneders

mellomrom. Det har også vært holdt ett inne til ute-kurs. Vi har hatt fra fire til ti deltakere på kursene

våre, ofte er topptaukursene fullbookede, mens det er litt færre deltakere på brattkortkurs. Vi har

begynt å bruke deltager.no til påmelding, og det fungerer veldig fint.

Vi har fått flere nye instruktører i løpet av året, og har gjennomført to instruktørsamlinger. På

samlingen i mai lærte vi oss den geometrisk assisterende taubremsen som klatreforbundet anbefaler

til kurs, og som vi nå bruker, og i oktober hadde vi fokus på HMS-tiltak og samkjøring av hvordan vi

legger opp kursene.

Vi innførte også et lite honorar for instruktører, som nå får betalt 500,- for en kurskveld. Takk til alle

instruktører som har holdt kurs og gjort den delen av jobben som kursansvarlig lekende lett.

Kursansvarlig,

Renate Andersen

7 UNGDOMSGRUPPA 2022

På vårparten 2022 fortsatte driften av ungdomsgruppa på samme måte som i 2021, hvor i hovedsak

Joakim og Jørgen holdt åpent for en gruppe på ca 8-10 ungdommer. Lengre ut på våren hadde gruppa

noen turer ut til Kløfta. Dette var veldig populært, og noe ungdommene ønsker mer av.

Aktiviteten fortsatte i samme spor ved oppstart på høsten, men gikk på slutten av året over i en

«prøveperiode» som en mer organisert treningsgruppe. Det har blitt engasjert en ny trener, Marie,

samt at Espen har tatt Trener 1-kurs og Ben Jones stiller som assistent. Vi prøver oss frem og tilpasser

opplegget underveis i dialog med ungdommen. Målet er å få til et balansert opplegg hvor alle kan

oppleve samhold, mestring og utvikling, uavhengig av nivå. Og ikke minst klatreglede. Vi vil treffe

både de som ønsker å drive «rent rekreasjonelt» og de som ønsker å drive med klatring som idrett og

konkurrere. Høstsesongen ble avsluttet med en tur på SKS.

I 2023 fortsetter vi med det organiserte opplegget. Fremover ser vi behov for assistanse fra flere

trenere, eller personer som kan tenke seg å bli trenere. En liten flaskehals er at personene må ha



minst Klatreinstruktør inne for å ha sikkerhetsansvar på tau. Dvs. for at vi kan ha et organisert

opplegg, så må minst én person ha KI. Kravet til Trener 1 er ikke like viktig, men ønskelig.

Espen Sommer Værland

8 BARNEGRUPPA 2022

I løpet av våren 2022 fortsatte aktiviteten som tidligere, med fast gruppe og et treningsopplegg.

På grunn av lite gjennomstrømming, stor etterspørsel etter barneklatring, og mangel på

trenerkapasitet, ble opplegget endret til høsten 2022.

I stedet for trening for en liten gruppe ble det innført et åpent tilbud der barn blir sikret av foreldrene

sine.  Dette er et bredt tilbud som ikke sikter til å trene barna, men som gir barn mulighet å prøve seg

på klatring og klatre sammen. Forhåpentligvis kan de mest gira etterhvert gå videre til

ungdomsgruppa.

En egen gruppe med «barneklatrevakter» ble etablert, med to vakter til stede hver mandag. Det er

ved årets slutt ni klatrevakter som kommuniserer via Messenger og skjema blir laget i Sheets.

Tilbudet ble veldig populært, og etterhvert ble det innført påmelding via Spond for å holde antallet

barn på et håndterbart nivå. Per nå er tilbudet delt i to puljer med maks ti klatrende barn i hver pulje.

Vårsesongen ble avsluttet med klatring og grilling i Kløfta, og før jul hadde vi avslutning i SKS med

pizza.

Vaktgruppa har behov for kompetanseheving, og flere ønsker å ta klatreleder inne.

Ansvarlig for barnegruppa,

Alex Sellerholm, Gunvor Sofia Almlie og Bård Larsen

9 STYRETS PLAN FOR 2023

I tillegg til den «normale driften» er styrets plan for 2023 å fortsette å prioritere utvikling av tilbudet

til ungdom, kompetanseheving i klubben, og utvikling av et robust klubbstyringssystem. I tillegg er

prioritering av sosiale tiltak, arrangementer og konkurranser viktig.

Det er også viktig å fortsette samarbeidet med de andre klubbene i regionen, for å bygge et enda

større og aktivt miljø på Sørlandet. Vi samarbeider allerede om arrangering av Sørlandscup, og

planlegger i 2023 tettere samarbeid på områdene ungdomsklatring (samlinger og reise sammen til

konkurranser), rutesetting (felles kurs, regionale samlinger) og annen kursvirksomhet.

Andre prosjekter som ferdigstilling av klatrefører, utvikling av senter i Arendal og involvering i «nye»

Syden på Gundersholmen kan også bli prioritert ved nok interesse.



Styret

10 BUDSJETT FOR 2023

Det er ikke planlagt noen store investeringer i 2023 (unntatt ungdomsklatringa, hvor det forventes et

lite underskudd). Mer eller mindre faste utgiftsposter som hall-leie, honorarer, diverse driftsutgifter

og innkjøp, og rutesetting utgjør størsteparten av utgiftene og forventes å være noe høyere også i

2023. Dvs. at forventet overskudd er noe lavere enn tidligere år.

Styret

Grimstad og Arendal Klatreklubb

KtoNr KontoNavn Budsjett

RESULTATREGNSKAP

DriftsInntekter 2022

3022 Syden DWS 50 000

3100 Kiosk salg 200

3410 Tilskudd 0

3415 Norges Idrettsforbund-Olympisk 80 000

3930 Medlemskontigent 210 000

3940 Salg av klær 0

3945 Klatre/Kurs inntekter 80 000

3948 Lotteri,bingo, grasrotandelen 3 000

3960 Utleie av utstyr 10 000

Sum DriftsInntekter 433 200

DriftsKostnader

4210 Kjøp av utstyr 100 000

4300 Innkjøp kioskvarer 1 000

Sumvarekjøp/utgifter 101 000

6300 Leie lokaler 42 000

6301 Nøkkelbrikker 4 400

6310 Leie div utstyr 0



6550 Driftsmateriale 50 000

6580 Idrettsutstyr 20 000

6620 Reperasjoner og vedlikehold utstyr 10 000

6700 Regnskapshonorar 4 555

6701 Honorarer 10 000

6810 Data/Internett kostnader 1 000

6860 Møte, kurs, oppdateringer 40 000

7400 Kontigenter 5 000

7420 Gaver og premier 15 000

7770 Omk bank gebyrer 500

7790 Andre kostnadter 15 000

Sum DriftsKostnader 217 455

Sum totale utgifter 318 455

DRIFTSRESULTAT 114 745

Finansposter 0

8040 Renteinntekter 0

8056 Påminnelsesavgift 2 000

Sum finansposter 2 000

ÅRSRESULTAT 112 745


